
Protokoll 
Rangarnö byalag 
Styrelsemöte 1-2014/15 Konstituerande 
Telefonmöte 2014-05-13 
 
Närvarande: 
Annette Petersson, Margreth Dahlqvist, Göran Sikander, Gullveig (Susie) Skogström och Annica 
Andersson. 
 
1. Annica Andersson öppnade mötet.  
2. Dagordningen fastställdes.  
2. Till protokollförare valdes Margreth Dahlqvist. 
3. Till justeringspersoner valdes Gullveig Skogström och Annica Andersson. 
5. Styrelsens sammansättning enligt stämman: 
 
Byålderman och ordförande Annica Andersson, 1 år 
Sekreterare Margreth Dahlqvist, 2 år 
Kassör Annette Petersson, 2 år 
Ledamot, båtsektionen Göran Sikander 2 år  
Ledamot, vägsektionen Björn Haldin 1 år kvar 
Suppleant Marianne Joelsson 2 år 
Suppleant Gullveig Skogström 2 år 
 
Därtill kommittéer: 
Badkommitté smk Niklas Bergman 
Festkommitté smk Annette Petersson 
Samfällighetskommitté smk Margreth Dahlqvist 
 
6. Kassör Annette Petersson och ordförande Annica Andersson blir firmatecknare. Firman tecknas var 
och en för sig.  
 
7. Beslut fattades om att arbetsutskott ej ska finnas i styrelsen. 
 
8. Göran rapporterade från båtkommittén: 
 
-Angående Lirfeldts båt som ligger på svaj, frågan är under utredning och ett antal instanser är kontaktade 
och svar inväntas från dessa. 
 
-Två formella synpunkter på att fälla de aktuella träden på båtplatsen har inkommit, dessa två tycker att 
träden ska vara kvar. Träden kommer att fällas pga att de är rotangripna och det finns en risk att de 
vindfälls vid storm. Liknande händelse inträffade hösten 2013 då två träd föll vid en storm och skadade en 
kanot. Det råder enighet i frågan om att träden ska fällas.  
 
9. Inget rapporterades från vägsektionen. 
 
10. Övriga frågor: 
 
Två frågor har inkommit från Rangarnö samfällighetsförening (fritidshusområdet närmast Östernäs/ 
Bagghus): 
 
Är Rangarnö byalag intresserad av att utföra vassröjning i kanalen tillsammans med Rangarnö 
samfällighetsförening? Finns möjlighet att hyra eller låna Rangarnö byalags vassklippningsmaskin? 
Beslut fattades om att avvakta Rangarnö Samfällighets beslut om de ska utföra vassröjning eller ej. Om de 
beslutar sig för det och om någon medlem i Rangarnö byalag är engagerad och ansvarar för utrustningen 
kan det finnas en möjlighet att aggregatet lånas eller hyrs ut. 
 



11. Nästa möte blir söndag 22 juni, kl 10, hemma hos Annette. 
 
12.  Mötets avslutades. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 __________________________________________________________________  
Margreth Dahlqvist 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 __________________________________________________________________  
Annica Andersson 
 
 
 
 __________________________________________________________________  
Gullveig Skogström 


